



Liebe Mitglieder,

eurer Gesundheit und die unsere Mitarbeiter liegen uns sehr am Herzen, und angesichts der möglichen Ausbreitung des Corona-Virus werden wir alle Turniere (ECLECTIC & Season Opening) bis Ende März absagen. Wir werden die Turniere voraussichtlich im April nachholen. Selbstverständlich können Sie die Trainingsanlagen auf eigene Gefahr nutzen. Das Clubhaus & Restaurant wird am kommenden Wochenende geöffnet sein. Office bleibt geschlossen.

Da die Schulen bis Ende März geschlossen haben, dürfen wir kein Jugendtraining anbieten.

Die Greenkeepers werden während gutem Wetter, die Golfanlage betriebsfertig machen.

Große Golfturniere in Europa wurden ebenfalls abgesagt. Sowie das Turnier in Spanien wo Alexander Verschaeren teilnehmen wollte. Alexander ist auf der Heimreise.

Das Team Golf & Country Club Christnach

Dear members,

Your health and the health of our staff is very important to us and because of the possible spread of the corona virus we will cancel all tournaments (ECLECTIC & Season Opening) until the end of March. We will probably make up for the tournaments in April. Of course, you can use the training facilities on your own responsibility. The Clubhouse & Restaurant will be open this coming weekend. Office will remain closed.

As the schools are closed until the end of March, we are not allowed to offer youth training.

The greenkeepers will make the golf course ready for use during good weather.

Major golf tournaments in Europe have also been cancelled. As well as the tournament in Spain where Alexander Verschaeren wanted to participate. Alexander is on his way home.

Team Golf & Country Club Christnach